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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.62.2024 

Protokół nr LXII/2024 

LXII Sesja w dniu 21 marca 2024r. 
Obrady rozpoczęto 21 marca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:11 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady LXII sesji Rady Miasta odbyły się w budynku Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: LXII/618/24– LXII/623/24 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr LXII/618/24– LXII/623/24 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 

 

Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  
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5. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porebie Agnieszka Andrzejewska. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus 

7. Dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 1 w Porębie Justyna Kłosowska. 

8. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

9. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

10.  Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

11.  Przedstawiciel Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Porębie Jan Kowalski. 

12.  Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 

13.  Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie 

Tomasz Turek. 

14.  Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

15.  Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

16.  Inspektor Referatu Ochrony Środowiska Ewelina Matyja. 

17.  Kierownik Referatu Organizacyjnego Ewa Nowak. 

18.  Przewodnicząca Rady Seniorów Miasta Poręba Longina Rydzy.  

19.  Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Miasta Anna Wawrzynkiewicz. 

20.  Radny Rady Seniorów Miasta Poręba Julian Włodarczyk.  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła LXII Sesję Rady 
Miasta Poręba w dniu 21 marca 2024 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 
sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 
kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 
oraz mieszkańców. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Kontynuowano obrady przy obecności 14 radnych. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LXII Sesji Rady Miasta na dzień 21 marca 2024 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z LXI sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 



Strona 3 z 13 

 

a) zmiany uchwały nr XLV/482/22 z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia w 

postaci klubów samopomocy i mieszkaniach chronionych 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 

c)  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów 

najmu 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba – zgłosił wniosek formalny o dodanie do 
porządku obrad 3 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania planu ogólnego 

Miasta Poręba; 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania planu ogólnego Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2024 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 

porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr: 4.d., 4.e., 4.f. 

 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z LXI sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XLV/482/22 z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia w 

postaci klubów samopomocy i mieszkaniach chronionych 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 

c)  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów 

najmu 

d) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego Miasta Poręba 

e) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, dlaczego w porządku obrad nie znalazł się projekt 
uchwały w sprawie bezdomnych zwierząt. 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran: Nie jest znany jeszcze 
podmiot, który będzie przejmował bezdomne psy. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z LXI sesji Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LXI 
Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 26 lutego 2024 roku został 
przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 6 marca 2024r., a także był wyłożony 
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w Biurze Obsługi Rady Miasta. Przewodnicząca poinformowała, że w związku z 
uwagami do protokołu, które zostały uwzględnione, protokół został ponownie 
wysłany w dniu 13.03.2024r. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z LXI sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytania zadali: 

1. Radna Krystyna Rok: 

• Czego dotyczyło spotkanie z Panem Sebastianem Pionką w dniu 
27.02.2024r.? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło realizacji inwestycji w ciągu ulicy Pędzicha między ul. 
Sosnową i ul. Dworcową. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:15:04). 
 

• Czego dotyczył Konwent Samorządowy w dniu 29.02.2024r.? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Było to 
spotkanie z parlamentarzystami, poruszono temat nowego algorytmu, 
wg którego będzie się odbywało dofinansowywanie samorządów. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:16:02). 
 

• W jakim celu odbyło się ponowne spotkanie z Panem Sebastianem 
Pionką w dniu 07.03.2024r? 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Pan Pionka 
przekazał nieodpłatnie czterdzieści jeden elementów drogowych – 
zapór betonowych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:19:02). 
 

• Co było przedmiotem spotkania wspólników Spółki SIM w dniu 
13.03.2024r.? 
Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki 
Komunalnej Kamil Kowalik: Spotkanie dotyczyło nowych zasad działania 
w Spółce. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:20:38). 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne o 
kolejne tematy: 

• 14.03.2024r. – spotkanie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w 
sprawie wymiany terenów na osiedlu Mickiewicza z terenami w okolicy 
tzw. Blacharni oraz nakładki asfaltowej na ul. Przemysłowej (obok 
Agory Miejskiej); 

• 15.03.2024r. – udział w szkoleniu dot. przemocy wśród osób starszych; 
• 16.03.2024r. – Turniej FIFA (eSport) oraz udział w spotkaniu 

sprawozdawczym OSP Krzemienda i OSP Górka; 
• 20.03.2024r. – udział w spotkaniu Wielkanocnym w Klubie Senior+ oraz 

spotkanie z mieszkańcami w sprawie SIM Zagłębie Sp. z o.o. 
 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały nr XLV/482/22 z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia w postaci klubów samopomocy i mieszkaniach 

chronionych 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/482/22 z dnia 19 grudnia 2022 
r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia w postaci klubów samopomocy i mieszkaniach chronionych.  
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Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/618/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/619/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 
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c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych 

umów najmu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
najemcami kolejnych umów najmu .  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/620/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

d) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został przesłany radnym drogą elektroniczną 

przed sesją w dniu 19.03.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzania planu 
ogólnego Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/621/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

e) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną przed sesją w dniu 19.03.2024r. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Miasta Poręba Joannę Muchę. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:37:06). 

 

Radna Krystyna Rok powiedziała, że w 2019 roku otrzymała informację na temat 

kosztu wykonania przystanku, który nie zgadza się z przedstawianą obecnie kwotą. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:42:47). 

 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, dlaczego uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej nie ma uzasadnienia. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:48:32). 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
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Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/622/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-

2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną przed sesją w dniu 19.03.2024r.  

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta Poręba Joannę Muchę razem z 

projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 
na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LXII/623/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 
swoich interpelacji i zapytań. 

Interpelację przedstawiła: 

1. Radna Krystyna Rok w sprawie porządków przy ul. Krynicznej po rewitalizacji 
kolei oraz naprawy zniszczeń drogowych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:51:03); 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacją przekazać drogą elektroniczną 
na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie 
Urzędu Miasta Poręba. 

 
6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 
Rady Miasta: 
 
W dniu 11 marca 2024 roku: 

- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska za 

2023 rok 

 

W dniu 12 marca 2024 roku: 

- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej za 2023 rok; 

- wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach (sygn. RKPE 

946), informacja o protokole pokontrolnym. 

Radna Jolanta Łakomska wróciła do tematu odławiania psów. Zapytała, czy umowę 
powierzenia będzie miało MPWiK czy schronisko.  

Odpowiedzi udzielił Prezes MPWiK Tomasz Turek: Umowa z Urzędem obejmuje 
szerszy zakres, schronisko będzie pełnić jedynie usługę odłowienia. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:54:02). 
 
Radna Ewelina Janeczek zapytała o koszty odłowienia psa. 
Odpowiedzi udzielił Prezes MPWiK Tomasz Turek. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:56:04). 
 
Głos w sprawie zaginionego psa oraz zamknięcia schroniska zabrał Burmistrz Miasta 
Poręba Ryszard Spyra. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:56:28). 
 
Radna Jolanta Łakomska zwróciła uwagę, iż były Prezes MPWiK odszedł ze spółki w 
październiku 2023r., natomiast schronisko rozwiązało się w grudniu 2023r. 
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Przewodnicząca Rady podsumowała działalność Rady Miasta Poręba VIII kadencji 
oraz podziękowała wszystkim za współpracę. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:02:06). 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra, który podsumował 
działalność VIII kadencji oraz złożył podziękowania za owocną współpracę.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:11:13). 
 
Radna Jolanta Łakomska podziękowała obecnym oraz byłym pracownikom Urzędu. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:42:10). 
 
Następnie głos zabrali: 
 

1. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury Karol Hadrych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:43:38); 

2. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:47:08); 

3. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:51:46); 

4. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:56:15); 

5. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:57:46). 
 
 

Radni wręczyli kwiaty Burmistrzowi Miasta Poręba, Sekretarz Miasta Poręba oraz 
Skarbnikowi Miasta Poręba. 
Następnie Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra wraz z Przewodniczącą Rady 
Miasta Elżbietą Kołodziej wręczyli radnym podziękowania. Wykonano również 
pamiątkowe zdjęcie.  
 
Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim życzenia z okazji zbliżających się Świat 
Wielkanocnych. 

 
7. Zamknięcie sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 
porządku obrad – zamknęła obrady LXII sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 
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Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/47660/nagranie.htm 
 

 


